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Gagnon, Frédéric

De: Landry, Guillaume

Envoyé: 7 septembre 2022 19:24

Objet: IMPORTANT NOTICE - Acquisition and Investment Opportunity – Solution Highpoint 

Inc. (“SHP”)

Good evening,

In accordance with the powers granted to it pursuant to the receivership order rendered by the Superior Court of Quebec 
(Commercial Division) (the “Court”) on August 8, 2022, Raymond Chabot inc. (the “Receiver”), in its capacity as receiver 
to the assets of Solution Highpoint inc. (“SHP”), hereby advises you that the “Binding Bid Deadline” (as defined in the 
SISP rules transmitted to you on August 22, 2022 (the “SISP Rules”)) has been postponed to September 22nd, 2022, at 
4:00 PM EST. All other terms and conditions set forth in the SISP Rules shall remain in effect, with the exception of the 
other milestone dates which may be adjusted, if necessary.

In the meantime, please be advised that the Court has scheduled a hearing on September 15, 2022 to hear the motions 
filed by each of Les Enceintes Acoustiques Unisson Inc. and Liftket Entertainment Inc., in both of them seek to repossess 
certain goods sold and delivered to SHP over the course of the last few months, which motions shall be opposed by the 
Receiver. The Receiver intends to inform all potential bidders of the Court’s decision on the above as soon as possible, 
and most probably, before the new Binding Bid Deadline. 

Should you have any questions and/or comments relating to the above, please do not hesitate to communicate with the 
undersigned or with Frédéric Gagnon (gagnon.frederic@rcgt.com; 514-393-4746).

Best regards,

*********

Bonsoir,

Conformément aux pouvoirs qui lui ont été accordés en vertu de l’ordonnance nommant un séquestre rendu par la Cour 
supérieure du Québec (Chambre commerciale) (la « Cour ») le 8 août 2022, Raymond Chabot inc. (le « Séquestre »), 
en sa qualité de séquestre aux biens de Solution Highpoint inc. (« SHP »), vous informe par les présentes que la « Date 
limite pour le dépôt d’une offre contraignante » (tels que ces termes sont définis dans les Règles relatives au processus 
de sollicitation qui vous ont été transmises le 22 août 2022, les « Règles »)) a été reportée au 22 septembre 2022, à 
16 :00 (Heure de l’est). Tous les autres termes et conditions énoncées aux Règles demeureront en vigueur, à l’exception 
des autres dates qui y sont énoncées, lesquelles pourront être ajustées au besoin.

Dans l’intérim, soyez avisés que la Cour a fixé une audition le 15 septembre 2022 pour la présentation des requêtes 
déposées, respectivement, par Les Enceintes Acoustiques Unisson inc. et Liftket Entertainment inc., demandant la 
reprise de possession de certains biens vendus et livrés à SHP au cours des derniers mois, lesquelles requêtes seront 
contestées par le Séquestre. Le Séquestre verra à informer les parties potentiellement intéressées de la décision de la 
Cour aussitôt que possible et selon toute vraisemblance avant la Date limite pour le dépôt d’une offre contraignante. 

Si vous avez des questions et/ou des commentaires relativement à ce qui précède, n’hésitez pas à communiquer avec le 
soussigné ou avec Frédéric Gagnon (gagnon.frederic@rcgt.com; 514-393-4746).

Salutations cordiales,

Guillaume Landry, CPA, CIRP, LIT 
Partner, Restructuring and insolvency 
Raymond Chabot inc.
Direct Line and Mobile +1-514-390-4275
Tour de la Banque Nationale 600, rue De La Gauchetière Ouest Bureau 2000 Montréal, QC H3B 4L8
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www.raymondchabot.com

Think about the environment before printing this email.


